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BRM.0012.4.10.2021 

 

Protokół nr 35/2021  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 14 grudnia 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.10. 
 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński   – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski   – Członek Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

1. Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej; 

2. Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik nr 1  

do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  zgodnie 

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 33/2021 oraz 34/2021z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 33/2021 oraz 34/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 33/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 34/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Czy są wydzielone tereny miasta, gdzie patrole będą szczególnie? Takie tereny, które są 

bardziej zagrożone a inne mniej. Czy jest to wytypowane, czy te patrole będą na terenie całego 

miasta?  
 

Karol Konopacki – Komendant Powiatowy Policji w Inowrocławiu: 

Planując służby bierzemy po uwagę geografię zdarzeń, które dzieją się na terenie Inowrocławia. 

Są to zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym, zagrożenia aktami wandalizmu, czy 

przestępczością narkotykową, przestępczością przeciwko życiu i mieniu, zgłoszenia 

mieszkańców. Tych zgłoszeń jest bardzo dużo. Wysłuchujemy głosów mieszkańców i tam                 

w te miejsca dedykujemy te patrole, aby mieszkańcy miasta czuli się bezpiecznie.   
 

Komendant Powiatowy Policji złożył podziękowania za wsparcie oraz przychylność 

Komendzie.   
 

Innych pytań nie było. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 20/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Poinformował, że Aeroklub Kujawski w dniu 23 listopada 2021 r. podjął uchwałę dotyczącą 

zalecenia ograniczenia lotów statków powietrznych. Podjęta uchwała ma przyczynić się do 

utrzymania dobrosąsiedzkich relacji Aeroklubu Kujawskiego w mieszkańcami Jacewa.  

 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Ppodkreślił, że ten dokument naświetlił nam działanie Aeroklubu Kujawskiego, jak również 

zasady jakie panują w Aeroklubie. Zatem roszczenia mieszkańców są bezpodstawne.     

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 
 

Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


